
Protokół  Nr 63/ 2009

z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji 
odbytego w dniu 9 grudnia 2009 roku.

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Gminy Celestynów.

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji oraz zaproszeni goście wg listy obecności. 

Przedstawiciele Urzędu Gminy: Wicewójt – Wojciech Nastula, Skarbnik - Agnieszka Kurek, Sekretarz 

gminy – Dariusz Kołodziejczyk. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji - Piotr Rosłoniec.  

Proponowany porządek posiedzenia

    
           1. Prace nad projektem budżetu na 2010 rok 

2. Sprawy różne.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  i  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec  wnioskował,  aby  przyjęcie 

protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji nastąpiło w pkt.1.

 Wniosek uzyskał większość.

Ad.pkt 1.
Protokół z porzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt. 2.
Prace nad projektem budżetu na 2010 rok.

Komisja stwierdziła,  że odpowiedzi  na  wnioski  Komisji  złożone 30  listopada,  niezbędne  do  pracy 

Komisji nie zostały przez Wójta przygotowane. Powoduje to opóźnienie w pracy Komisji nad projektem 

budżetu.

Komisja wnioskowała o przygotowanie stosownych poprawek RIO do projektu uchwały budżetowej na 

2010 rok do 17 grudnia (czwartek) i dostarczenie poprawionego projektu Radnym. Zmiany wytłuścić 

albo dostarczyć informację co zostało zmienione.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja wnioskowała   o  przygotowanie  zestawienia  kredytów  i  pozyczek  które  są  realnie  do 

pozyskania pod względem czy został złożony wniosek na ten rok z rozpisaniem na zadania i kwoty.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja wnioskowała  o przedstawienie informacji o ile ulegnie zmniejszeniu planowana w paragrafie 

2  ustępie  1  kwota  1628  241 zł  na  spłatę  rat  kapitałowych  kredytów i  pożyczek  w związku z  nie 



zaciągnięciem kredytu w 2009 roku w pełnej wysokości.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Komisja wnioskowała o przedstawienie do 15 grudnia (wtorek)  bilansu braków w dochodach oraz 

wydatków z inwestycji niewykonanych. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Dyskusja na temat działalności Gospodarki Komunalnej.

Komisja wnioskowała  o  przedłożenie  Komisji  protokołu  pokontrolnego  z  kontroli  w  Gospodarce 

Komunalnej.

Ad.pkt 3.

Sekretarz  Dariusz  Kołodziejczyk  poruszył  kwestię  zakupu  centrali  telefonicznej  w  Urzędzie. 

Poinformował, że wykonawca wstępnie jest wybrany. Na przełomie roku umowa będzie podpisana a w 

styczniu lub lutym zrealizowana. Kwota 18 000 zł wystarczy na zrealizowanie tego zadania.

                

                                                                                     Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji

                                                                                                                   Piotr Rosłoniec

Sporządziła:
Katarzyna Świderska


